
 

 
OR-05.0057-725/XVII/07 Kraków, 

Pan 

Mirosław Gilarski  

Radny Miasta Krakowa 

W odpowiedzi na Pana interpelację w sprawie komunikacji miejskiej w rejonie osiedli 

przy ul. śywieckiej, zgłoszoną na XVII Sesji Rady Miasta Krakowa w dniu 27 czerwca  

2007 r., uprzejmie informuję: 

Odnosząc się do zapytania dotyczącego przyszłości znajdującego się na terenie 

prywatnym, ciągu pieszego łączącego ulice Jagodową i Goryczkową z pętlą MPK w Borku 

Fałęckim, uprzejmie informuję, Ŝe Gmina Miejska Kraków, z uwagi na ograniczone środki 

finansowe, które mogą zostać przeznaczone na cele pozyskiwania nieruchomości, nabywa 

nieruchomości stanowiące własność osób fizycznych lub prawnych jedynie  

w przypadkach, gdy taki obowiązek wynika z przepisów prawa lub gdy nieruchomość 

niezbędna jest do realizacji celów publicznych i zadań własnych Gminy, na realizację których  

w budŜecie gminnym zarezerwowane zostały środki finansowe (§ 5 ust. l uchwały  

Nr XV/99/03 Rady Miasta Krakowa z dnia 7 maja 2003 r. w sprawie zasad gospodarowania 

nieruchomościami Gminy Miejskiej Kraków). Pozyskiwanie nieruchomości, które są związane  

z inwestycjami drogowymi, a nie są objęte zadaniami programowymi Gminy corocznie 

dokonywane jest na podstawie listy hierarchicznej przygotowywanej przez Wydział  

Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska w porozumieniu z zarządcami dróg, tj. 

Krakowskim Zarządem Dróg i Krakowskim Zarządem Komunalnym oraz Radami Dzielnic 

Miasta Krakowa. W sprawie powyŜszych nieruchomości (zajętych pod ulicę Jagodową oraz 

ulicę Goryczkową) stanowiących aktualnie własność firmy UBM Residence Park Zakopianka 

Sp. z o.o. Wydział Skarbu Miasta prowadzi czynności mające na celu ich pozyskanie na rzecz 

 

 



Gminy Miejskiej  Kraków. Finalizacja powyŜszych czynności będzie moŜliwa w sytuacji 

wyraŜenia przez właściciela zgody na sprzedaŜ przedmiotowych nieruchomości. 

Informuję uprzejmie, Ŝe aktualne jest stanowisko przedstawione przez Pana Wiesława 

Starowicza, Zastępcę Prezydenta Miasta Krakowa w piśmie z dnia 13 czerwca 2007 r.  

(ZP/I-310/07) skierowanym do [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 

września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony 

Informacji Niejawnych], Przewodniczącego Obywatelskiego Komitetu Osiedlowego „Borek Fałęcki” 

(kserokopię pisma przekazuję w załączeniu). Takie informacje przekazałem równieŜ  

w odpowiedziach na interpelacje Panów Bolesława Kosiora oraz Bogusława Kośmidera 

Radnych Miasta Krakowa dotyczące ww. sprawy (do wglądu w Biuletynie Informacji 

Publicznej oraz Referacie Interpelacji i Realizacji Uchwał Rady Miasta Krakowa, Wydział 

Organizacji i Nadzoru). 

 

Otrzymują: 

1. Adresat + załącznik 

2. [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji 

publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych] 

3. Zarząd Transportu Publicznego 

4. Miejskie Przedsiębiorstwo Komunikacyjne S.A. 

5. Wydział Skarbu Miasta 

6. Krakowski Zarząd Komunalny 

7. Wydział Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska 

8. Pełnomocnik ds. Ochrony Informacji Niejawnych 

9. Biuletyn Informacji Publicznej 

10. A/a 


